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TREATY SERIES 2003/23 RECUEIL DES TRAITES

MUTUAL LEGAL ASSISTANCE IN CRIMINAL MATTERS

Exchange of Notes (January 22 and February 27, 2003) between the Government
of CANADA and the Government of the UNITED KINGDOM OF GREAT
BRITAIN AND NORTHERN IRELAND extending the application of the
Agreement between the Government of Canada and the Government of the
United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland regarding the Sharing

of Forfeited Assets or their Equivalent Funds, done at London on February 21,
2001, to the United Kingdom's Overseas Territories of Anguilla, the British
Virgin Islands, the Cayman Islands, Gibraltar, Montserrat and the Turks and
Caicos Islands

Ottawa, 27 February 2003
In force 27 February 2003

ENTRAIDE JUDICIAIRE EN MATIERE PENALE

Echange de notes (22 janvier et 27 février 2003) entre le gouvernement du
CANADA et le gouvernement du ROYAUME-UNI DE GRANDE-
BRETAGNE ET D'TRLANDE DU NORD visant & étendre I'application de
1'Accord entre le gouvernement du Canada et le Royaume-Uni de Grande-
Bretagne et d'Irlande du Nord concernant le partage des biens confisqués ou des
sommes d'argent équivalentes, fait 8 Londres le 21 février 2001, aux territoires
d'outre-mer du Royaume-Uni, soit Anguilla, les iles Vierges britanniques, les
iles Caimans, Gibraltar, Montserrat et les iles turques et caiques

Ottawa, le 27 février 2003

En vigueur le 27 février 2003




